
 

Αθήνα,19 Φεβρουαρίου 2025  

Ερώτηση 

 
Προς  τους κ.κ. Υπουργούς : 

 
- Ανάπτυξης 

 
- Εσωτερικών 

 
Θέμα: Γιατί κατάργησε η κυβέρνηση το πρόγραμμα των κουπονιών στις Λαϊκές 
Αγορές; 
 
Οι Λαϊκές Αγορές επιτελούν εδώ και δεκαετίες σημαντική κοινωνική αποστολή - ειδικά 
μάλιστα σε περιόδους ακρίβειας όπως η σημερινή. Αποτελούν βασικό θεσμό τροφοδοσίας 
των πολιτών με ποιοτικά, φρέσκα και οικονομικά προσιτά προϊόντα. Παράλληλα, στηρίζουν 
χιλιάδες μικροπαραγωγούς και επαγγελματίες, συμβάλλοντας στην ενίσχυση της τοπικής 
οικονομίας. 

Ιδιαίτερα για τις ευάλωτες κοινωνικές ομάδες, η δυνατότητα πρόσβασης στις λαϊκές αγορές 
μέσω προγραμμάτων επιδότησης, όπως η χορήγηση κουπονιών από κρατικούς και 
περιφερειακούς φορείς, έχει υπάρξει κρίσιμης σημασίας. Ωστόσο, όπως φαίνεται, η 
κυβέρνηση, ενώ αποφεύγει να παρέμβει δραστικά για την αντιμετώπιση της ακρίβειας, 
ακυρώνει κρίσιμα προγράμματα όπως αυτά των προγραμμάτων των κουπονιών των Λαϊκών 
Αγορών.  

Με τον τρόπο αυτό η κυβέρνηση υποβαθμίζει τον κοινωνικό ρόλο των Λαϊκών Αγορών 
δυσκολεύοντας ή και αναιρώντας πχ την πρόσβαση σε βασικά αγαθά των πολιτών και ειδικά 
των ευάλωτων ομάδων και μάλιστα σε περιόδους ακρίβειας όπως η σημερινή.  

Επειδή η πρόσβαση σε βασικά αγαθά αποτελεί θεμελιώδες δικαίωμα κάθε πολίτη, 

Επειδή ο θεσμός των Λαϊκών έχει αποδεδειγμένα στο παρελθόν αποδειχθεί σωτήριος για τις 
ευπαθείς κοινωνικές ομάδες, 

Επειδή η κατάργηση του επιτυχημένου μέτρου των κουπονιών, που είχε καθιερώσει η 
Διοίκηση της Δύναμης Ζωής στην Περιφέρεια Αττικής (2014 – 2019) είχε αποδεδειγμένα 
ευεργετικές συνέπειες για ευπαθείς κοινωνικές ομάδες, αποτρέποντας τη φτωχοποίησή τους.  

 

Ερωτώνται οι κ.κ.  Υπουργοί 

1. Για ποιο λόγο καταργήθηκε το πρόγραμμα χορήγησης κουπονιών της 
Περιφέρειας Αττικής προς ευάλωτες κοινωνικές ομάδες, μέσω του οποίου οι 
δικαιούχοι μπορούσαν να εξαργυρώνουν τα κουπόνια στις λαϊκές αγορές;  
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2. Υπάρχουν στοιχεία ή μελέτες που να τεκμηριώνουν την απόφαση αυτή και τον 
αντίκτυπό της στους δικαιούχους; 

3. Προτίθενται να επαναφέρουν το μέτρο ή να το αντικαταστήσουν από κάποιο νέο 
πρόγραμμα στήριξης;   

4. Συμπεριλαμβάνονται οι λαϊκές αγορές στο πρόγραμμα χορήγησης κουπονιών 
της ΔΥΠΑ; Αν όχι, ποιος είναι ο λόγος για τον αποκλεισμό τους από το 
πρόγραμμα; 

5. Υπάρχει σχεδιασμός ώστε να ενταχθούν στο μέλλον, δεδομένης της κοινωνικής 
και οικονομικής τους σημασίας; 

 

Οι Ερωτώσες Βουλεύτριες και οι Ερωτώντες Βουλευτές 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης (Μίλτος) 

 

Καλαματιανός Διονύσιος  

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Νοτοπούλου Αικατερίνη (Κατερίνα) 

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

 

Παππάς Νικόλαος 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 




